
Zápis z 95. zasedání RKaM 
 
Datum: 15. října 2019 od 17.00  
 
Místo: Kavárna U Rotlevů (Kamzíkova 4, Praha 1)  
 
Přítomni: PhDr. David Emler, Ph.D.; Vít Jurásek; Prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek; 
Mgr. Tomáš Ryza 
 
Omluveni: Bc. Miroslav Čermák; Ing. Libor Hochmann; MUDr. Josef Štorm 
 
Hosté: vedoucí ekonomického útvaru KaM UK Ing. Jaromír Fix; vedoucí útvaru  
ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová; ředitel KaM UK Ing. Mgr. Jiří  
Macoun; vedoucí útvaru stravovacích služeb KaM UK Josef Zajíc  
 
D. Emler zahájil zasedání RKaM, přivítal všechny přítomné a představil návrh 
programu.  
 
Usnesení č. 1:  
RKaM schvaluje program zasedání 15. října 2019.  
Pro: D. Emler, V. Jurásek, T. Ryza, J. B. Lášek 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
D. Emler dále navrhl schválit zápisy z posledních dvou zasedání. 
 
Usnesení č. 2:  
RKaM schvaluje zápis ze zasedání 2. července 2019.  
Pro: D. Emler, V. Jurásek, T. Ryza, J. B. Lášek 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 
Usnesení č. 3:  
RKaM schvaluje zápis ze zasedání 17. září 2019.  
Pro: D. Emler, V. Jurásek, T. Ryza, J. B. Lášek 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 



1) Smlouva č. 14066/2019 na nájem volných nebytových prostor na koleji Otava. 
Firma Wine concept s.r.o. 

 
J. Macoun stručně představil smlouvu, která byla v plném znění součástí 
podkladových materiálů. Na základě doplňujících dotazů upřesnil, že KaM nemají v 
blízké budoucnosti pro tyto prostory využití; cena nájmu je tržní. 
 
Usnesení č. 4:  
RKaM vyjařuje kladné stanovisko ke Smlouvě č. 14066/2019 na nájem volných 
nebytových prostor na koleji Otava. 
Pro: D. Emler, V. Jurásek, T. Ryza, J. B. Lášek 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Schváleno 
 

2) Různé 
 

a) Finanční stav KaM 
 
J. Macoun informoval o stavu financí KaM, výdaje narostly oproti očekávanému 
rozpočtu o vícepráce v bývalé koleji Arnošta z Pardubic (ulice Voršilská) ve výši 19 
milionů korun. Dále se řeší otázka 48 milionů korun utržených za bývalou menzu 
Větrník, které letos KaM podle plánu proinvestovaly na rekonstrukcích, ale peníze 
zatím nebyly RUK proplaceny. 
 
b) Distanční dotaz M. Čermáka: Je možnost v rámci nedostatečné kapacity menzy 
Právnická otevřít pro studenty i tzv. zaměstnaneckou menzu? 
 
J. Macoun odpověděl, že jde o dotaz na vedení PF UK, KaM může takovému 
požadavku vyhovět, ale pouze se souhlasem děkanátu PF UK. 
 
c) Druhý distanční dotaz M. Čermáka: Jak to vypadá s buddy programy, resp. 
studenty, kteří by měli na jednotlivých kolejích fungovat jako spojka s cizojazyčnými 
a pomáhali případně řešit konflikty? 
 
M. Hurdová odvětila, že jde o dva paralelní projekty, Buddy Program a Housing 
Assistant. Buddy řeší IPSC a jde o sdílení zkušeností s programem Erasmus. 
Housing Assistant se řešil se studentskými spolky, ale zatím se žádný dobrovolník 
neozval, takže bylo dojednáno s prorektorkou Prof. Králíčkovou, že budou 
rozmístěny inzeráty přímo na kolejích. Práce je honorována ve výši 3000 korun 
měsíčně, dále mají asistenti možnost rezervace na jednolůžkové pokoje. 
 



Zapsali: D. Emler, T. Ryza 


